
Fra: "Bindslev Gl.Elværk" <bindslevglel@gmail.com> 

Dato: 18. marts 2020 kl. 10.23.11 CET 

Til: Arne Boelt <arne.boelt@hjoerring.dk>, Henrik Jørgensen <henrik.joergensen@hjoerring.dk>, Jørgen 

Christensen <joergen.christensen@hjoerring.dk>, Jørgen Bing <joergen.bing@hjoerring.dk>, Per Møller - 

Konservative <per.moller@hjoerring.dk>, Peter Duetoft <peter.duetoft@hjoerring.dk>, Dan Andersen 

<dan.andersen@hjoerring.dk>, Laila Zielke <laila.zielke@hjoerring.dk>, Louise Bilde Hvelplund 

<louise.bilde.hvelplund@hjoerring.dk> 

Emne: Økonomiudvalgsmøde d.d. pkt. 3 Fisketrappen 

 

Hej kære Økonomiudvalg  

 

Klart timingen er ikke god men det skal ikke forhindre mig i at tænke på fremtiden :-) 

 

Som princip kan vi godt tilslutte os projektet, som dog p.t. har en del løse ender, som måske løses.  

F.eks. inddrages 1 ha af det rekreative område med shelters grill mm. ingen ved hvor det skal retableres. 

Vi ville gerne, at offentligheden kunne få størst mulig indflydelse på projektet, som vi i følgegruppen først så 

dagen før TMU behandlingen - altså efter punktet var skrevet. 

Forstår godt at embedsmænd gerne vil videre i forhold til tilladelser mm. men synes det klart p.t. er forhastet.  

 

Ved godt at i ØK skal tage stilling til en bevilling vedr. en vandfaldstrappe, som skulle være et plaster. I 

detailprojektet er den 1,5 meter bred, og ganske uanseelig. 

 

Kunne i ikke undersøge om projektet reelt p.t. kræver jeres godkendelse, også set i lyset af den manglende 

offentlige indsigt p.t. Vi har lang tid drømt om et offentligt møde f.eks.  

TMU kunne vel godt udbyde projektet under forudsætning af jeres endelige godkendelse - senere ? Så vil vi 

ikke bremse sagen. 

 

Og offentligheden kunne få mulighed for at få projektet til skue i sin komplette udgave hvor det hele er på 

plads - i stedet for blot at få at vide at det har byrådet besluttet det er ikke helt fair. 

 

 

mvh Arne Povlsen 

Den Selvejende Institution 

Bindslev Gl. Elværk 

41226618 p.t. 

 


